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Endelig dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
Forslag: Carsten Freundt 
Carsten Freundt blev valgt. 
Han konstaterede, at generalforsamlingen var beslutningsdygtig, da formalia i 

forbindelse med indkaldelse er overholdt. 
2. Forretningsorden 

Forslag til forretningsorden vedtaget. 
Stemmetællere blev udpeget. 
Referent udpeget: Lilli Lindberg Larsen 

3. Beretning 
Ved formand Dorte Carstens med supplement af øvrige 
kredsstyrelsesmedlemmer. 
Beretningen inddelt i nedenstående afsnit: 

Corona 
Sammen om skolen 
FH lokalt og regionalt 
Deltagelse i faglig klub 
Genskabe den pædagogiske debatkultur 
Arbejdsmiljø/stress sygemeldte 
Arbejdsmiljøarbejdet i Kredsen (Marie Øbo Østrup) 
A20 lokalaftale 
Ny FTR igen igen 
HU & FagMED, Dagtilbud og Skole (Karsten Bech) 
Forhandling af MED-aftale 
lnklusion/PPR-undersøgelse: 

Spørgsmål til beretningen: 

1. Sammen om skolen 
- lnklusion/PPR-undersøgelse 

Rosendalskolen: Der er rigtig meget ventetid hos PPR, det er under al 
kritik. Det føles ikke som om, at PPR er i trit med vores pædagogiske 
arbejde og hverdag. 
Dorte Carstens: Det har ikke været til vores fordel, at PPR er blevet 
placeret i en anden fagenhed. Det har også været problematisk, at PPR 
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kun var konsultative. Vi kan håbe, at det giver noget, at PPR nu kommer 
over i vores regi. Der arbejdes også på, at den gamle Skolepsykolog- 
uddannelse kommer tilbage, således kommer der folk til, der har 
erfaring fra skoleområdet. Kredsen vil helt sikkert arbejde for, at PPR 
ikke bliver bag ved en computer, men kommer ud på skolerne, ud og 
møder eleverne. 
Kridthuset supplerer med, at de har et fantastisk samarbejde med PPR, 
og de kommer jævnligt på matriklen. K-klasserne i Arden, har ikke helt 
det samme billede, så det kan ikke forklares udelukkende med 
specialklasser kontra almenskolen. 
Søndre skole: Det er mærkeligt, at der spares på blandt andet PPR, når 
alle undersøgelser viser, at de unge har ondt i livet. Det ønskes at 
kredsen er med til at bære det videre i rette sammenhænge. 
Dorte Carstens: Gentagne besparelser har udhulet alle områder 
indenfor skolevæsenet. Modellen med incitament er problematisk. 

Hvordan forholder vi os som fagforening til, at der bliver ansat et 
stigende antal pædagogeri skolen? 
Dorte Carstens: Henvisning til værdigrundlaget side 1, der nævnes 
flere gange ordet læring. Det arbejdes der på at få ændret til, at 
kerneopgaven er undervisning, uddannelse og dannelse, hvls vi stadig 
skal støtte op om dette værdigrundlag. Det kan være stressende for 
lærere ikke at have kvalificerede sparringspartnere, fordi teamet består 
af flest pædagoger. 
Det opleves, at der ansættes et stigende antal pædagoger, og det 
sætter arbejdsmiljøet under pres. 

2. A20 lokalaftale 
- Deltagelse i faglig klub 

Hvis der ikke kan blive enighed om en ny MED-aftale, hvad så? 
Dorte Carstens: Så går vi tilbage til den gamle aftale. Hvis det ender 
med, at den gamle aftale opsiges, går vi over til SU-systemet. 

3. Arbejdsmiljøarbejdet i kredsen 
- Corona 
- Arbejdsmiljø/Stresssygemeldte 
Ingen spørgsmål. 

4. Ekstern Repræsentation af kredsen 
- FH lokalt og regionalt 
- Ny FTR igen 
- HU & FagMED-Dagtilbud og skole 
- Forhandling af MED-aftale 

Ingen spørgsmål



Årsberetning enstemmigt godkendt. 

. Regnskab 
Kasserer Lene Nielsen gennemgik regnskab 2020 og 2021 både for 
Mariagerfjord Lærerkreds og Særlig Fond. 
Regnskabet 2020 blev enstemmigt godkendt. 
Regnskabet 2021 blev enstemmigt godkendt. 

. lndkomne forslag 
Der er ingen forslag, punktet kan derfor ikke behandles. 

. Fastsættelse af ydelser til kredsstyrelsesmedlemmer, tillidsrepræsentanter og 
økonomisk ramme til evt. lønnet medhjælp 
Kredsstyrelsens forslag er taget til efterretning. 

. Budget for år ét og en budgetramme for år to, fastsættelse af kredskontingent for år 
ét og en kontingentramme for år to jf. vedtægternes § 5 samt udpegning af ekstern 
revisor for den toårige periode. 
Kredsstyrelsens forslag er taget til efterretning. 
Mads Bødker er fortsat udpeget som ekstern revisor. 

. Valg i henhold til §8. 
Kredsformand Dorte Carstens 

Valgt 
Næstformand Lene Nielsen 

Valgt 

Kredsstyrelsesmedlem Marie Øbo Østrup 
Valgt som kredsstyrelsesmedlem og samtidigt valgt 
som 1. suppleant for de kongresdelegerede. 
Karsten Ellehauge Bech FTR automatisk valgt som 
kredsstyrelsesmedlem og samtidigt valgt som 2. 
suppleant for de kongresdelegerede. 

2 suppleanter til kredsstyrelsen 

Opstillede er følgende: 

Rehné Brøndum Pedersen, Havbakkeskolen 
Brian Svenningsen, Assens Skole 
Max Pendlmayer, Hadsund skole 
Valgt 1. suppleant: Rehne Brøndum Pedersen 
Valgt 2. suppleant: Brian Svenningsen



Valg af kritiske revisorer Rehne Brøndum Pedersen, Havbakkeskolen 
Henrik Hvirring, Fraktion 4 
Valgt 

Valg af 2 suppleanter for de 
kritiske revisorer Dorthe Louise Hansen, konsulent 

Karsten Mortensen, UU-vejleder 

Valgt 

. Eventuelt 

Afsluttende ord fra formand Dorte Carstens: 
Tak til musikledsager. teknisk bistand, dirigent, kritiske revisorer og 
referent. 

Tak til alle for aktiv deltagelse i generalforsamlingen. 
/0/3'22 //, az .Z012 

s?/g7 4% m« iz


